



香海正覺蓮社佛教普光學校

促進學生的健康成長，一直是我校努力的方向。這個獎勵計劃，是以世界衛生組織的標準檢視學校，引使我們以更高標準將工作系統化，並制定清晰的健康政策。

三年的實踐，我們發展了健康飲食政策，整理了職安健及預防傳染病政策等等。全校健康意識大大提升，安然渡過非典型肺炎的侵襲，更豐富了學校的生活。

我們深深體會政策的全面落實，實在有賴上下一心群策群力方見成效。今天獲獎實在是全體員生家長的共同成果，使我們為孩子締造健康學習環境的決心更加堅定！

衷心感謝李大拔教授及各位中心同工的支持，你們的協助是我們成功的重要因素，謹此再謝！

香
港
健
康
學
校
獎
勵
計
劃

健康小食週



家長急救班



全民潔港 簽署約章



The Hong Kong Healthy Schools Award Scheme



The Hong Kong Healthy Schools Award Scheme

HHCKLA Buddhist Po Kwong School

Health promotion is always the top priority of our school. Based on the standards set by the World Health Organization, the Hong Kong Healthy Schools Award Scheme gives us a clear direction and chance to evolve our school health policies more comprehensively and systematically.

In the three years time, we have developed a series of effective health promotion policies such as the Healthy Eating Policy, Occupational Safety & Health Policy and Communicable Disease Prevention Policy. During the SARS period, with the advanced awareness of healthy concept, we did successfully go through this hard time and enriched our school life indeed.

The success of the health-promoting policy is mainly based on the cooperation between the golden triangle: parents, peers and students. During this three year of times, our school did create an esprit de corps not just on health promoting but other issues. The prize-Healthy Schools: Silver Award also reinforced our determination to create a healthier learning environment for our boys and girls.

We deeply appreciate the professional advice and support from Professor Albert Lee and his colleagues, which is the key to our success. We would like to take this opportunity to express our whole-hearted gratitude to them.

校運會親子接力賽



普光師隊



傷健一家親

